

濱華中學

2020 年期末考时间表 2020 Final Examination Schedule

	14/10 (三) Wed	
初一、初二、高一、高二 J1, J2, S1, S2	9:30am-11:10am	1:25pm-3:05pm
	国文试卷一 BM Paper 1	华文试卷一 Chinese Paper 1

班级 Class	6/11 (五) FRI		9/11 (一) MON		10/11 (二) TUE		11/11 (三) WED		12/11 (四) THU		
	7:50 / 9:20	10:00 / 11:30	7:50 8:20*	10:00 / 11:30 9:20 12:00*	7:50 8:20*	10:00 / 11:30	7:50 8:20*	10:00 / 11:30	7:50 / 9:20	10:00 / 11:30 12:00*	12:10 / 2:10
高二理 S2S	英文卷一 English P1	英文卷二 English P2	国文 BM	物理 Physics	数学卷一* Math P1	数学卷二 Math P2	华文 Chinese	生物 Biology		化学 Chemistry	
高二文商 S2C	英文卷一 English P1	英文卷二 English P2	国文 BM	簿记* B.Keeping	数学卷一* Math P1	数学卷二 Math P2	华文 Chinese	地理 Geography	历史 History	商业学 Business	美术 Art
高一理 S1S	英文卷一 English P1	英文卷二 English P2	华文 Chinese	生物 Biology		化学 Chemistry	数学卷一* Math P1	数学卷二 Math P2	国文 BM	物理 Physics	
高一文商 S1C	英文卷一 English P1	英文卷二 English P2	华文 Chinese	地理 Geography	商业学 Business	历史 History	数学卷一* Math P1	数学卷二 Math P2	国文 BM	簿记 B.Keeping	美术 Art
初二 J2	英文卷一 English P1	英文卷二 English P2	科学 Science	历史 History	国文 BM	地理 Geography	数学卷一* Math P1	数学卷二 Math P2	华文 Chinese	美术* Art	
初一 J1	英文卷一 English P1	英文卷二 English P2	数学卷一* Math P1	数学卷二 Math P2	科学 Science	国文 BM	华文 Chinese	历史 History	地理 Geography	美术* Art	

1. 14/10 (三) 国文试卷一和华文试卷一考试在原班进行, 无需排考场, 监考老师 (随堂监考) 将各个学生的座位分开, 各座位之间保持距离。
14/10 (Wed) For Bahasa Malaysia paper 1 & Chinese Language paper 1 exam, student remains in their respective classroom while sitting final exam. Invigilator is obliged to ensure the sitting arrangement of class accord to the exam regulation.
2. 数学试卷一考试时间均为一小时, 即 8:20am-9:20am。考数学卷一的学生需于 7:40am 前进班自习至 8:10am, 监考老师于 8:10am 准备发卷。
Mathematics paper 1 / 8:20am-9:20am (1 hour). Students are required to remain in the class at 7:40am until the exam starts. Paper distribution 8:10am / exam starts 8:20am.
3. 美术考试时间为两小时, 高二簿记考试时间为两小时。
Art (2 hours), Senior 2 Bookkeeping (2 hours).
4. 各科考试之间均有 40 分钟休息时间。学生需与平时一样在班上用餐, 不可到食堂购买食物。
Within the 40 minute rest time, examination candidates are NOT allow to go to canteen to purchase any food. Candidates are strictly requested to have their meals at their designated place only.
5. 5/11 (四) 放学前排考座位, 17/11 (二) 早上班务时间恢复课室座位。
5/11(Thu)3.10pm-3.20pm arrangement and cleaning of classroom, supervise by respective form teacher. 17/11(Tue) 7.20am-7.45am re-arrangement and cleaning of classroom to original condition.
6. 科任老师的试卷须于 12/10 前交给科组长审阅, 科组长于 16/10 前交给教务处审阅、印刷, 影印室暂停印刷日期: 16/10 至 22/10。期末考及总分分数输入截止日期为 20/11。
Subject teacher is to submit examination paper to respective Subject Leader for approval on or before 12/10, Subject Leader need to submit examination paper to Academic Affair Department for approval and printing on or before 16/10. 20/11 is last day for key in final exam mark and total mark.